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Beste college van B&W en raadleden, 

 

In deze brief wil ik u laten weten dat we het absoluut niet eens zijn met de monopoly die nu gevoerd 

wordt omtrent de nu wind en straks zonne-energie. Eén boer, die één windmolen tekent, krijgt 

weken later de ruimte voor 8 windturbines. En nog ietsjes later, zonder ook maar érgens publiekelijk 

te vermelden, komt hij met 11 windturbines aan. En nog niet met de kleinste ook. 

Dit heeft mij erg verontwaardigd, maar ook aan het denken gezet, waarom ik dit niet kon verkroppen 

en er zo mee bezig was.  

Ik ben er inmiddels uit. Ik wil jullie ook laten weten dat de doorslag voor ons ook rond is. Mits wij met 

ons EIGEN initiatief mogen komen. Wij willen niet langer dat Reusel zuid hun monopoly hoog 

houden. Er zijn meerderen (kleineren) boeren die óók hun heil zien in de wind en zonne-energie. 

Jacob zou 1 molen mogen zetten en verder moet er met gezond verstand vastgelegd worden, (zodat 

alle burgers en andere nooit benaderde boeren), ook hun kans krijgen. 

We weten dat er méér mogelijkheden zijn. En er meer opties en voorstellen op tafel liggen van 

anderen boeren/ burgers uit Reusel-de-Mierden. We weten ook dat de kleinere boer het moeilijk 

heeft, en steeds vaker worden de kranen dichtgedraaid. Steeds vaker zien we om ons heen 

leegstand, ruimte voor ruimte of het stoppen van boeren. In onze straat alleen al van de 8, nu al 3. 

Laarakkerdijk hetzelfde. Bedrijven worden opgekocht en vaak komen er geen mensen terug wonen 

Als VHTAC alle ruimte krijgt, zou deze kleinere boer nooit meer een kans krijgen om ook door te 

groeien. Dus wordt die monopoly alléén maar groter.  

 Men wil niet weten hoeveel miljoenen er hier in omgaan. Dan valt zo’n vogeltje of zo’n uitzicht 

helemaal in het teniet. Wat boeit hen die ene vogel nou en of ze slagschaduw of geluidsoverlast 

hebben, zolang men maar veel geld vangt. Zíj blijven daar niet wonen in de toekomst, ze hebben de 

middelen om relaxt ergens anders een villa te plaatsen. Ik vind het sneu voor de gewone burger die 

zo mooi vrij woont, er hard voor gewerkt heeft, en zo iedere dag deze leed moet aanzien. Dat is met 

geen geld te betalen. Ik weet niet waar het naar toe gaat, maar ik vraag me af of er geen grote 
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volksverhuizing komt zo bij die windpalen. Het is echt geen gezicht. Ik rijd 2x per maand zo van 

Hasselt naar Reusel.  

En dan dat licht ja, een warboel van knipperende rode lampen, die je al een kwartier daarvoor ziet 

knipperen. Vergelijk het in afstand met Eindhoven naar Reusel. Wat een heerlijk gezicht na een 

avondje stappen in Eindhoven. Al dat onrustig ge-knipper, ook al staat de rode lamp alleen op aan 

stand, de wieken komen voor het licht.  

Ik hoop dat hier vliegtuigradar op geëist wordt, en die windpalen alléén licht geven als er ooit een 

vliegtuig over vliegt. Óf de palen zó laag dat dat licht er niet op hoeft. Hoe dan ook ze horen niet in 

dit landschap. 

Maar terug komen op ons klimaat doel dat gehaald moet worden. Energie neutraal. Wij zitten er 

straks tussenin en wonen dan in een windmolenpark. Je houdt de creatieve poort, het natuurgebied 

en het uitzicht van velen boeren en voornamelijk van burgers vrij. Want als de strook vol komt te 

staan, zitten wij niet meer alléén in een windmolenpark, maar dan zit héél Reusel erin.  

Maar wat voor initiatief er ook aangedragen wordt door de ANDERE boer dan VHTAC en of burger, 

ons transformatiehuis zit vol in Hapert. Géén enkel ander initiatief zou voor de komende 10 jaar 

kunnen ontstaan. Ze hebben nu bij 11 molens alle macht. En is er geen enkel initiatief meer mogelijk. 

Zowel voor wind als zonne-energie. Vergelijk het eens dat je op een feestje bent, en alléén de leden 

dan mogen drinken. Hoelang wil je dat dan volhouden? Zijn alle boeren en burgers die plannen 

hebben en hier misschien al geld in gestoken hebben ervan op de hoogte dat zij de komende 10 jaar 

niets meer kunnen en mogen? Hoe oneerlijk is dit. 

Ik hoop écht van harte, dat jullie hier over nagedacht hebben. Dat alle nieuwe plannen, initiatieven 

op slot gaan, door hún initiatief. Ik weet ook niet of alle boeren daar zo blij mee zijn, en er geen 

boerenopstand gaat komen.  

Waarom niet over een langer termijn alle aanvragen over wind en zonne- energie in Reusel de 

Mierden en op Kempen niveau op kaart brengen?  Dat er éérst een beeld geschetst wordt hoeveel 

aanvragen er komen/ zijn. En dat er dan bekeken wordt wat haalbaar en leefbaar en eerlijk is nú en 

in de toekomst. We willen allemaal trots zijn op onze Kempen. We zijn heel bijzonder in onze natuur 

en gastvrijheid. Velen komen graag wonen in onze streek, het is er rustig. Maar hoe gaat het 

eruitzien in de toekomst? Blijven we zo geliefd, als we zo gaan lijken op onze buurtprovincies? Laten 

we uniek blijven. 

Hopende op een wijs besluit. En wacht met het te snel uitdelen van die vergunningen. Wat betekend 

dat voor onze natuurgebieden? Kan er straks gebouwd worden in natuurgebieden als alle regels geen 

regels meer zijn? Bestemmingsplan van een windturbine valt toch onder bouwgrond?  

 

Met vriendelijke groet, 

Lianne van den Borne- de Lepper  

      


